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Geach [NERECNN
Hartelijk dank voor uw uitgebreide antwoord op een aantal vragen vanuit onze groep nav het

rapport “uit isolatie”.

We begrijpen dat er een wisseling is van uw personeel waardoor antwoorden op zich kunnen

laten wachten.

Op 1 april 2022 hebben wij als groep een rapport geschreven over hoe Nederland op een

maatschappelijk verantwoorde manier beter zou kunnen omgaan met corona en vooral met

de al hard getroffen groep kwetsbaren. Minister Ernst Kuipers heeft de kamer toegezegd met

ons in gesprek te gaan op welke manier onze aanbevelingen overgenomen kunnen worden.

Tot onze grote spijt hebben de gesprekken geen bevredigend beloop gehad. De inhoud van

het rapport zelf is nauwelijks aan bod geweest, dit heeft bij ons de indruk gewekt dat u de

inhoud van het rapport niet of nauwelijks heeft gelezen danwel serieus neemt.

Wellicht ten gevolge van de personele wisselingen ontstaan er nu misverstanden waar wij
graag opheldering over geven. In uw e mail schrijft u dat er geen sprake was van een

formeel overleg. Omdat u de vragen beantwoordt die nog openstonden van het tweede

(meer informele) gesprek wat slechts over medicatie ging, denken wij dat u wellicht de

gesprekken door elkaar haalt. Dat zou misschien kunnen verklaren waarom wij pas nu

antwoorden krijgen op vragen uit het tweede gesprek, welke eigenlijk al tijdens het derde

gesprek beantwoord werden en/of niet meer relevant zijn. De vragen uit ons derde gesprek
(u toegestuurd bij de notulen en nogmaals op 10 oktober jl.) staan nog altijd open.

De volgorde van onze gesprekken:
« Eerste kennismakingsgesprek op 13 juli 2022 met een afvaardiging #Uitlsolatie,

minister Ernst Kuipers, 5.1.2¢ 5.1.2e 5.1.2e

e Tweede gesprek op 2 augustus 2022 met afvaardiging VergeetOnsNietErnst en

en

ver medicatie.
« Derde gesprek op 26 augustus met afvaardiging van #Uitlsolatie en

EEE EE - EEEover de inhoud van ons rapport Uit Isolatie.

Dit was het vervolgoverleg toegezegd door de minister en ons inziens daarom wel

een formeel gesprek.

Slechts van het laatste gesprek zijn notulen gemaakt en gepubliceerd via de websites van

betrokken belangengroepen en via sociale media. Voor het maken en verspreiden van de

notulen is tijdens het gesprek wel degelijk toestemming gevraagd en verkregen.Tevens zijn
de notulen altijd eerst ter goedkeuring verstuurd aan betrokken medewerkers van VWS. Uw

voorganger heeft daarbij geen enkel voorbehoud gemaakt. Wij hechten eraan

bij u te benadrukken dat wij onze plannen aan u hebben overlegd met begeleiding van een

petitie die door 2.289 personen werd ondertekend en dat onze rapportage diende om de

ondertekenaars van die petitie op de hoogte te houden van de gesprekken met VWS, daar

wij ook uit hun naam met uw ministerie spraken.

In uw email schrijft u voorts dat u nog wil bezien of een vervolgoverleg begin volgend jaar
wenselijk is vanwege de huidige epidemiologische situatie. Graag maken we u erop attent

dat ons aanbevelingsrapport de langetermijnstrategie betreft en niet zozeer, of slechts,
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samenhangt met acute crisis maar zich juist 66k bezighoudt met de wisselende uitdagingen
van een endemische situatie. Onze belangrijkste doelstellingen, namelijk de borging van de

positie van medisch kwetsbaren in de samenleving en het behandelen en voorkémen van

long covid, hangen niet samen met de epidemiologische situatie, maar met preventie van
SARS-CoV-2 in de samenleving. In de kamerbrief van 28 septemberjl. (met kenmerk

3432864-1034809-PDCIC) schrijft minister Kuipers dat aan de motie van het lid Den Haan is

voldaan (borging van de positie van medisch kwetsbaren) onder andere omdat onze bijdrage
wordt meegenomen in beleid. Op 10 oktoberjl.hebben wij uw ministerie per brief laten

weten ons niet te kunnen vinden in die constatering.

Zoals ook in de notulen van het gesprek d.d. 26 augustus genoteerd staat, moest uw

ministerie ons een antwoord schuldig blijven op de vraag wat de minister uit ons rapport zou

willen overnemen, zoals de minister wel beloofde tijdens het kamerdebat van 16 juni 2022.

Tot op heden hebben wij op geen van onze vragen antwoord kunnen krijgen en constateren

wij ook dat het gekozen beleid de positie van medisch kwetsbaren niet borgt, dat niets uit

onze plannen is opgenomen in beleid en dat zowel voor medisch kwetsbaren als voor long
covid patiénten nog altijd dezelfde moeilijkheden gelden als op 1 april 2022, toen wij het

rapport schreven.

We willen hierbij de kanttekening maken dat ons vertrouwen is geschaad in de manier

waarop er nu vorm is gegeven aan de gesprekken en het gevoel dat u ons gaf in uw laatste

e-mail. De verwachting lag bij een constructief inhoudelijk gesprek, tot onze grote spijt
kunnen we niet anders dan concluderen dat VWS niet openstaat voor feedback wat zou

moeten leiden tot verandering. Het rapport Uit Isolatie is zorgvuldig opgesteld door

ervaringsdeskundigen en experts en bevat een wetenschappelijke basis. VWS zou hierdoor

een betrouwbare gesprekspartner moeten zijn voor de burger. U heeft ons het idee gegeven
dat VWS praat vanuit een machtspositie wat een onveilige overlegsituatie met u oplevert.
Het mag duidelijk zijn dat we hier ernstig van geschrokken zijn. Wij hopen dat u ons alsnog
antwoord kunt sturen op de openstaande vragen uit het overleg van 26 augustus 2022 en wij
alsnog met spoed een nieuwe afspraak met u kunnen maken om concreet (inhoudelijk) te

worden over ons rapport zoals al eerder is afgesproken. De voorwaarde is dat u de garantie
geeft ons en de inhoud van het rapport serieus te nemen.

Graag verneem ik spoedig van u.

Met vriendelijke groet

Namens Projectgroep Uit Isolatie
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cc. Vaste commissie Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Projectgroep Uit Isolatie is een samenwerkingsverband van:

En:IEEE
Over namens Vergeet Ons Niet Ernst, Long Covid

Nederland & Scholen Veilig.
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